
 Beszámoló a két ülés közötti fontosabb eseményekről, valamint a 
képviselő-testület által átruházott hatáskörben hozott döntésekről. 

 

Sallai Mihály polgármester: 
- polgármesteri átadás-átvétel 2019. október 24-én megtörtént; 
- Magyar Falu Pályázat (szociális lakás tetőszerkezet) – 2019. október 24.; 
- Csoóri Sándor Társaság elnökével történt találkozó 2019. október 25-én; 
- Fejér Megyei Közgyűlés 2019. október 26-án megtartott alakuló ülésén részt 

vett; 
-  temető és templomok környezetének rendbetétele; 
- kaszálásból fakadó károkozás; 
- Szép Ilonka Faluházban csőtörés; 
- ünnepélyes alakuló ülés 2019. október 30-án; 
- katasztrófavédelmi ellenőrzés a művelődési házban; 
- búcsi zarándokok fogadása, három felekezet találkozása a temetőben; 
- balesetet szenvedett család megsegítése; 
- óvodai öltözőszekrények ügye; 
-  brikett kiszállítása rászoruló családok részére; 
- Albensis Kft-vel történő tárgyalás a bölcsődei szárny építésével kapcsolatban; 
- november 8-án a közvilágítás korszerűsítésének műszaki átadása; 
- november 11-én a Székesfehérvári Többcélú Kistérségi Társulás alakuló ülése; 
- közigazgatási közmeghallgatás november 12-én; 
- egyeztetést kezdeményezett a Magyar Közút Kht. regionális igazgatójával a 

8123 és 8126 számú utak metszéspontjában található körforgalom környéki 
gyalogosforgalom, valamint a zámolyi temető és parkoló közötti gyalogos 
átkelés biztonságosabbá tétele érdekében;  

- tájékoztatja a testületet, hogy az előző képviselő-testület utolsó testületi ülésén 
2019. augusztus 29-i zárt ülésen kettő lakhatási támogatásról döntött, illetve egy 
üzlethelyiség bérleti szerződését meghosszabbította 15 év határozott időre. 

-          Egyik közfoglalkoztatottunk munkahelyi balesetet szenvedett. 
 
Kelemen Csaba, a Településfejlesztési Bizottság tagja: A november 12-én 
megtartott közmeghallgatáson a Dolomit bányával kapcsolatban, véleménye szerint 
nem fognak többet kitermelni, de az engedélyük több kitermelésre szól.  
 
Csordásné Papp Ágnes iskolaigazgató: Január 10-én lesz Csanádi Imre 
születésének 100. évfordulója. Nagyszabású rendezvényeket terveznek, melyhez 
szükséges az önkormányzattal történő egyeztetés. A Csanádi-évre megyei versmondó 
versenyt is terveznek rendezni.  
 
Sallai Mihály polgármester: A Kultúra Napjára nagyobb szabású rendezvényt 
szeretnének. Ez lehetne egy kellő megnyilvánulási pont, hogy mindkét Kossuth-díjas 
költőről – Csoóri Sándorról és Csanádi Imréről – megemlékezhessenek. A Művelődési 
Házat szeretné Csoóri Sándor Közösségi Színtérre átnevezni. Az avató ünnepségre 
meghívnák a Csoóri-családot, Csanádi Imre leszármazottait, a Csoóri Társaságot, a 
megye és az ország képviselőit is. 
Ahhoz, hogy a Csoóri-ház valaha az önkormányzat tulajdonába kerülhessen, felsőbb 
segítséget kell igénybe venni.  
 



Kéri a képviselő-testület szavazását a polgármester két ülés közötti fontosabb 
eseményekről szóló beszámolójának elfogadásáról. 
A képviselő-testület egyhangúlag, 7 (hét) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 

Zámoly Község Önkormányzati Képviselő-testületének 
152/2019. (XI. 13.) határozata 

a polgármester két ülés közötti fontosabb eseményekről szóló 
beszámolójáról  

 
Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester két ülés 
közötti fontosabb eseményekről szóló beszámolóját megismerte, és azt 
elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 


